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PROTOKÓŁ  

z  XXXIX SESJI RADY GMINY  BRĄSZEWICE, 

która odbyła się w dniu 14 grudnia 2017 roku 

w sali konferencyjnej przy Gminnej Bibliotece Publicznej w Brąszewicach 

 

Otwarcie obrad – godz. 1000, zamknięcie – godz. 1220. 

Na ustawowy stan rady – 15 Radnych, udział w obradach brało 15 Radnych – lista obecności w 

załączeniu do protokołu.  

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy – Radny Adam Sowizdrzał. 

 

W obradach udział brali: 

Wójt Gminy – Karol Misiak 

Skarbnik Gminy – Krzesisława Kamińska 

Sekretarz Gminy – Agnieszka Drzazga 

Radca Prawny – Andrzej Frontczak 

 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie obrad XXXIX sesji Rady Gminy. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu  z XXXVIII sesji Rady Gminy. 
4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brąszewice na 

lata 2018 – 2029. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na 2018 rok. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy Brąszewice z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie w roku 2018. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków 
Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Brąszewice. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w 
szkołach podstawowych i innych form wychowania przedszkolnego na terenie Gminy 
Brąszewice. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania z obiektu sportowego „Boisko 
wielofunkcyjne przy Publicznej Szkole Podstawowej Stowarzyszenia Przyjaciół Szkół Katolickich 
im. Św. Bernadetty Soubirous w Trzcince”. 

12. Sprawy różne. 
13. Zamknięcie obrad XXXIX sesji Rady Gminy. 
 

Ad. 1  

Po stwierdzeniu prawomocności obrad na podstawie listy obecności, otwarcia obrad XXXIX sesji Rady 

Gminy dokonał Przewodniczący Rady Adam Sowizdrzał. Powitał Radnych oraz zaproszonych gości 

biorących udział w obradach.  

Ad. 2   

Wójt Gminy poinformował, że na sesję zostali zaproszeni strażacy z OSP Brąszewice i OSP Godynice 

oraz uczestnicy konkursu organizowanego przez Powiatową Bibliotekę Publiczną w Sieradzu.  

Przewodniczący Rady Gminy podał pod głosowanie porządek obrad. W głosowaniu wzięło udział 15 

Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem proponowanego porządku obrad głosowało 15 

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem proponowanego porządku obrad. 
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Przewodniczący Rady Gminy przeprosił za opóźnienie w dostarczeniu projektów budżetu dla Radnych. 

Ad. 3   

Przewodniczący Rady w związku z brakiem uwag, poddał pod głosowanie protokół z XXXVIII sesji Rady 

Gminy. W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem protokołu 

głosowało 15 Radnych. Rada Gminy  jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem protokołu z XXXIX 

sesji Rady Gminy. 

Ad. 4   

W sprawozdaniu ze swojej działalności między sesjami w okresie od 13 listopada 2017 r. do 13 grudnia 

2017 r.  Wójt Gminy poinformował, że: 

1. W dniu 13 listopada naprawiano drogę w m. Wólka Klonowska oraz kopano rów w m. Błota. 
2. W dniu 14 listopada naprawiano drogę w m. Wiertelaki oraz w m. Kamieniki i kopano rów w m. 

Kamieniki. 
3. W dniu 15 listopada naprawiano drogę kruszywem w m. Wojtyszki. 
4. W dniu 16 listopada naprawiano drogę w m. Wojtyszki i Wólka Klonowska oraz kopano rów w 

m. Błota. 
5. W dniu 17 listopada naprawiano drogę w m. Kosatka oraz równano drogi w m. Pluty, Wojtyszki 

i Kosatka. 
6. W dniu 20 listopada wymieniano 2 przepusty na drodze w m. Błota. 
7. W dniu 21 listopada naprawiano drogę w m. Kosatka i równano drogi w m. Błota i Czartoria-

Chajew. 
8. W dniu 22 listopada naprawiano drogę w m. Kosatka oraz przeprowadzono konserwacje 

maszyn. 
9. W dniu 23 listopada równano i naprawiano drogę w m. Chajew Kolonia oraz odmulano rów w 

m. Błota. 
10. W dniu 24 listopada naprawiano drogę tłuczniem na ul. Leśnej w m. Brąszewice, wyrywano 

pnie na ul. Świerkowej oraz uzupełniono dziury masą na zimno w m. Lisy. 
11. W dniu 27 listopada odmulano rów w m. Błota oraz ścinano drzewa na hydroforni Godynice. 
12. W dniu 28 listopada ścinano drzewa na hydroforni Godynice oraz naprawiano drogę Kamieniki-

Grabostaw. 
13. W dniu 29 listopada naprawiano drogę Kamieniki-Grabostaw. 
14. W dniach 30 listopada i 1 i 4 grudnia ścinano drzewa  na hydroforni w Godynicach. 
15. W dniu 5 grudnia równano drogi oraz odmulano rów w m. Błota oraz naprawiano drogę 

tłuczniem w m. Błota. 
16. W dniu 6 grudnia naprawiano przepust w m. Przedłęcze oraz Zagóra. 
17. W dniu 7 grudnia naprawiano żwirem drogę w m. Kosatka oraz odmulano rów w m. Wiertelaki. 
18. W dniu 8 grudnia równano drogi na terenie gminy. 
19. W dniu 11 grudnia naprawiano drogę żwirem w m. Szczesie oraz odmulano rów w m. 

Wiertelaki. 
20. W dniu 12 grudnia naprawiano drogę ul. Leśna oraz równano drogi na terenie Gminy. 
21. W dniu 13 grudnia równano drogi na terenie Gminy Brąszewice. 
22. W miesiącu listopadzie powstały dwa place zabaw w miejscowościach Bukowiec i Żuraw. Są to 

inwestycje zrealizowane w ramach LGD Ziemia Wieluńsko-Sieradzka. 
23. W listopadzie młodzież z Gimnazjum brała udział w konkursie realizowanym przez Powiatową 

Bibliotekę Publiczna w Sieradzu „Ulubione zakątki mojej miejscowości”. Nasz uczeń zajął 1 
miejsce, było też wyróżnienie. W konkursie brały udział 4 osoby. 

24. W dniu 1 grudnia 2017 r. odbyła się częściowa kontrola WFOŚiGW w Łodzi dotycząca realizacji 
zadania pn.: „Przebudowa istniejącej Stacji Uzdatniania Wody w Godynicach Zakres kontroli 
obejmował wykonanie otworu studziennego. Protokół  z kontroli jest bez uwag. Obecnie na 
terenie SUW w Godynicach trwają pracę montażowe zbiornika wyrównawczego o poj. 150m3.  

25. 7 grudnia 2017 r. odbyło się uroczyste spotkanie ośmiu par małżeńskich z terenu Gminy 
Brąszewice, które w tym roku obchodzą swoje Złote Gody. Każda z par została uhonorowane 
przyznanym przez Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej - Medalem za Długoletnie Pożycie 
Małżeńskie.  
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26. Ukazała  się ostateczna lista rankingowa na „Program rozwoju gminnej i powiatowej 
infrastruktury drogowej na lata 2016 – 2019”. Dotyczy remontu drogi w m. Salamony. Nasz 
wniosek znajduje się na  18 miejscu listy rankingowej na 52 złożone wnioski. 

27. Trwa remont drogi Starce-Robaszew. Został położony asfalt  o szer. 4,5 m i dł.350 m 
28. Do 13 grudnia był nabór wniosków z LGD na przebudowę strażnicy OSP.  W tym naborze 

złożyła wniosek OSP Kamieniki.  
29. W związku z anomaliami, które będą pojawiały się coraz częściej planujemy zakup agregatu 

prądotwórczego. Na ten cel chcielibyśmy przeznaczyć środki z rezerwy na zarządzanie 
kryzysowe i rezerwy ogólnej, o ile do końca roku nie zostaną wykorzystane pieniądze w tym 
zakresie.  Koszt takiego agregatu ok 70 tyś zł.  

30. W dniu dzisiejszym o godz. 16.00 w lokalu Gminnej Biblioteki Publicznej odbędzie się bezpłatne 
szkolenie dla stowarzyszeń (OSP, KGW) na temat nowych zasad rachunkowości – zasady 
księgowania i składania sprawozdań. Szkolenie przeprowadzi pracownik - Regionalnego 
Centrum Polityki Społecznej OPUS. 

 

Ad. 5 

Radny Grzegorz Kulig podziękował, za remont odcinka drogi Starce – Robaszew oraz wyraził zdanie, że 

pozostała część również wymaga naprawy. Wskazał, że na sesję był zaproszony Starosta Sieradzki 

jednak nie skorzystał z tego zaproszenia. Wyraził zdanie, że należy ponawiać zaproszenie. Dodatkowo 

zgłosił potrzebę wycięcia wierzb przy drodze Starce – Robaszew oraz zapytał o oświetlenie w Starcach. 

Wójt Gminy potwierdził, że zaproszenie dla Starosty Sieradzkiego było przekazane. Poinformował, że 

zgłoszone sprawy będą przekazane do właściwych pracowników. 

Radny Jerzy Ławniczak poinformował o spotkaniu radnych z miejscowości Brąszewice z sołtysem. 

Dodał, że na spotkaniu pozytywnie oceniono planowane inwestycje oraz zgłosił potrzebę usunięcia 

zakrzaczeń na ul. Starowiejskiej.  

Radny Jacek Piotrowski zgłosił potrzebę wycięcia gałęzi przy placu zabaw w Żurawiu oraz przy sali OSP 

w Żurawiu. Interpelował o utwardzenie kamieniem pobocza drogi w Żurawiu oraz zgłosił awarię 

oświetlenia w miejscowości Salamony. 

Radny Jan Stawirej poinformował, że kierowcy omijają progi zwalniające przez co niszczą pobocze. 

Wyraził zdanie, że pasy akustyczne namalowane na jezdni na ul. Sieradzkiej nie zmuszają kierowców do 

zmniejszenia prędkości. Dodał, że powinna tam stać Policja. 

Radny Adam Laskowski podziękował za wykonane naprawy dróg oraz zgłosił potrzebę 

zmodernizowania kolejnego odcinka drogi powiatowej w Czartorii. 

Radny Jacek Piotrowski poinformował,  że w Żurawiu kierowcy omijają próg zwalniający jeżdżąc po 

poboczu. Zgłosił dziury w drodze na ul. Leśnej. 

Radny Józef Przezak zgłosił brak lampy po wymianie słupa energetycznego oraz niedziałającą lampę w 

miejscowości Przedłęcze. Poprosił o równanie drogi Przedłęcze – Sokolenie. 

Radna Dorota Lipka podziękowała za wykonanie rowu i naprawę drogi w miejscowości Błota. 

Radny Mariusz Kurzaj zgłosił zarwane przepusty przy drodze powiatowej w Chajewie. 

Radna Marzena Cichecka zgłosiła potrzebę równania drogi Grabostaw – Fajum. 

Radny Józef Toruński  zgłosił brak drogowskazu „Orły”, potrzebę naprawy drogi w miejscowości Budy i 

Trzcinka, niedziałającą lampę w Trzcince oraz bardzo zły stan pobocza drogi powiatowej w Trzcince. 

Przewodniczący Rady Gminy zgłosił potrzebę naprawy drogi w miejscowości Bukowiec (Bugaj). 

Radny Jarosław Plichta poprosił o równanie drogi w Zadębieńcu. 

Wójt Gminy poinformował, że po wichurach uszkodzeniom uległa część oświetlenia, naprawy są 

wykonywane na bieżąco. Dodał, że wszystkie interpelacje zostaną przekazane do właściwych 

pracowników. Poinformował, że będą czynione starania, aby wspólnie z Lasami Państwowymi 

zrealizować remont drogi Grabostaw – Fajum. 
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Ad. 6 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Brąszewice na lata 2018 – 2029. 

Skarbnik Gminy odczytała uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie 

opinii o projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Brąszewice. Pozytywna 

opinia o projekcie. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 14 

Radnych, 1 Radny (J. Stawirej) wstrzymał się od głosu. Większością głosów Rada Gminy opowiedziała 

się za przyjęciem Uchwały Nr XXXIX/174/2017 z dnia 14 grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brąszewice na lata 2018 – 2029. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na 

2018 rok. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji Grzegorz Kulig odczytał protokół z posiedzenia Komisji 

Budżetu i Inwestycji. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy na 2018 rok oraz projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Brąszewice na lata 2018 – 2029 przedłożone przez Wójta Gminy. 

Skarbnik Gminy odczytała uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie 

opinii o projekcie budżetu Gminy Brąszewice na 2018 rok. Pozytywna opinia o projekcie. 

Skarbnik Gminy odczytała uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie 

możliwości sfinansowania deficytu budżetu Gminy Brąszewice. 

Radny Jacek Piotrowski wskazał, że Radni otrzymali projekt budżetu z opóźnieniem. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że ze względu na sprawy osobiste z opóźnieniem rozesłał 

projekt budżetu na 2018 r. do Radnych, za co przeprosił. 

Radny Jacek Piotrowski wyraził zdanie, że powinni zrobić to wiceprzewodniczący. 

Wójt Gminy poinformował, że projekt budżetu został przedłożony do Regionalnej Izby Obrachunkowej 

oraz został złożony do biura obsługi Rady Gminy w ustawowym terminie. 

Radca Prawny Andrzej Frontczak wskazał, że uchybienie terminu przesłania projektu budżetu nie 

powoduje konsekwencji prawnych. 

Radny Jacek Piotrowski zarzucił, że podczas posiedzeń komisji mówione było, że do inwestycji 

prowadzonych przez sołectwa w ramach funduszu sołeckiego nie będą dokładane środki finansowe z 

budżetu Gminy, a jednak w projekcie budżetu zapisane są inwestycje Gminy do których niektóre 

sołectwa dokładają swoje środki finansowe. 

Wójt Gminy poinformował, że każde z sołectw otrzymało taką informację. Dodał, że podczas zebrań 

sołeckich tam gdzie planowane były przez Wójta pewne inwestycje namawiał mieszkańców do ich 

wsparcia finansowego  z funduszu sołeckiego. Wskazał, że część sołectw przystało na taka propozycję. 

Dodał również, że jeżeli nie zmienią się kryteria finasowania budowy boisk sportowych, to będzie 

zwracał się do Radych z propozycją budowy boiska zarówno przy Szkole Podstawowej w Chajewie, jak i 

przy Szkole Podstawowej w Żurawiu. 

Radny Jacek Piotrowski wyraził zdanie, że dla niego są to puste słowa, zarówno jeśli chodzi o budowę 

boiska w Żurawiu jak i drogi w miejscowości Gałki. 

Wójt Gminy poprosił o poprawienie błędu w zapisie nazwy ulicy w załączniku inwestycyjnym, tj. ul. Ks. 

Nierychlewskiego zamiast ul. Kościelnej. 

Radny Jan Stawirej wyraził zdanie, że ul. Kościelna została by zniszczona podczas budowy nowych 

domów wzdłuż niej.  
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Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku innych uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie po uwzględnieniu poprawionej nazwy ulicy. W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych 

obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 13 Radnych, 2 Radnych (J. Stawirej, J. 

Piotrowski) wstrzymało się od głosu. Większością głosów Rada Gminy opowiedziała się za przyjęciem 

Uchwały Nr XXXIX/175/2017 z dnia 14 grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na 2018 

rok. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził 10 minut przerwy (11:20) 

 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu współpracy 

Gminy Brąszewice z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami o których mowa w art. 3 ust.3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2018. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XXXIX/176/2017 z dnia 

14 grudnia 2017 r. w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy Brąszewice z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie w roku 2018. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla członków Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Brąszewice. 

Radny Jerzy Ławniczak wyraził zdanie, że praca druhów jest odpowiedzialna i dobrze, że taki projekt 

uchwały został przez Wójta przygotowany. 

Radna Grażyna Dobruchowska poruszyła kwestię ubezpieczeń i rent strażaków. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku innych uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 15 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr 

XXXIX/177/2017 z dnia 14 grudnia 2017 r. w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 

dla członków Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Brąszewice. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych 

przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych i innych form wychowania 

przedszkolnego na terenie Gminy Brąszewice. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XXXIX/178/2017 z dnia 

14 grudnia 2017 r. w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w 

szkołach podstawowych i innych form wychowania przedszkolnego na terenie Gminy Brąszewice. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania 

z obiektu sportowego „Boisko wielofunkcyjne przy Publicznej Szkole Podstawowej Stowarzyszenia 

Przyjaciół Szkół Katolickich im. Św. Bernadetty Soubirous w Trzcince”. 

Radny Jan Stawirej wyraził zdanie, że Szkoła Podstawowa w Trzcince powinna ustalić regulamin 

boiska. 
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Sekretarz Gminy poinformowała, że budowa boiska przy Szkole Podstawowej SPSK była inwestycją 

Gminy Brąszewice i to Gmina ma obowiązek uchwalić regulamin korzystania. Dodała, że po wejściu w 

życie regulaminu, administrowanie obiektem będzie w gestii Dyrekcji Szkoły. 

Radny Jacek Piotrowski zapytał o zmiany w stosunku do podejmowanego na poprzedniej sesji 

regulaminu. 

Sekretarz Gminy poinformowała, że część zapisów regulaminu została zakwestionowana przez Nadzór 

Prawny i należy dokonać korekt zapisów. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku innych uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 15 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr 

XXXIX/179/2017 z dnia 14 grudnia 2017 r. w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania z obiektu 

sportowego „Boisko wielofunkcyjne przy Publicznej Szkole Podstawowej Stowarzyszenia Przyjaciół 

Szkół Katolickich im. Św. Bernadetty Soubirous w Trzcince”. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

Ad. 12 

Wójt Gminy przedstawił pismo Wicemarszałka Sejmu RP Stanisława Tyszki dotyczące procedowanych 

zmian w Kodeksie Wyborczym oraz pismo Związku Gmin Wiejskich RP w tej samej sprawie. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że na następnej sesji uchwalany będzie plan pracy Rady 

Gminy na 2018 rok i przypomniał Przewodniczącym Komisji Rady Gminy o przygotowaniu planów pracy 

Komisji na rok 2018.  

Na sesję przybyli zaproszeni przez Wójta Gminy uczestnicy konkursu pn. „Ulubione zakątki mojej 

miejscowości” organizowanego przez Powiatową Bibliotekę Publiczną w Sieradzu. 

Na sesję przybyli zaproszeni przez Wójta Gminy druhowie z Jednostek OSP Brąszewice i OSP Godynice. 

 

Wójt Gminy wręczył dyplomy i pamiątkowe albumy oraz złożył gratulacje i podziękowania za 

reprezentowanie Gminy Brąszewice uczestnikom i laureatom konkursu fotograficzno - literackiego pn. 

„Ulubione zakątki mojej miejscowości” organizowanego przez Powiatową Bibliotekę Publiczną w 

Sieradzu. 

Wójt Gminy wręczył pamiątkowe podziękowania dla druhów z Jednostek OSP Brąszewic i OSP 

Godynice będących w Krajowym Systemie Ratowniczo – Gaśniczym jako symboliczny wyraz uznania dla 

trudu i zaangażowania w niesienie pomocy podczas akcji ratunkowych dla całej społeczności strażackiej 

Gminy Brąszewice.  

Wójt Gminy i Przewodniczący Rady Gminy złożyli życzenia z okazji nadchodzących Świąt 

Bożegonarodzenia dla przybyłych gości i Radnych. 

Komendant Gminny OSP Dariusz Szymanek złożył podziękowania za miły gest i uhonorowanie 

strażaków oraz złożył życzenia świąteczne. 

Radny Jerzy Ławniczak złożył życzenia świąteczne. 

Ad. 19 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady XXXIX sesji Rady Gminy o godzinie 1220.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

Adam Sowizdrzał 

Protokołował:  

S. Domagała 


